

Date 日期: \_\_\_\_\_

Hotel Ease · Causeway Bay - 39 Morrison Hill Road, Wan Chai, Hong Kong

旭逸酒店 · 銅鑼灣 - 香港灣仔摩理臣山道 39 號

Email: rsvn.hecwb@hotelease.com.hk

## **HKTB “Staycation Delights” Booking Request Form**

### **「賞你住」預訂申請表**

This offer is only available for advance booking via email. Please fill in the Booking Request Form and email the completed form to Reservations Team with the quote ‘HKstay’ in email

請填妥此表格，預訂時註明「HKstay」並電郵至訂房部 rsvn.hecwb@hotelease.com.hk

Guest Name 客人姓名: \_\_\_\_\_

\*\*Identical with HKID card 需與身份證相同

Check-in Date 入住日期: \_\_\_\_\_

Check-out Date 退房日期: \_\_\_\_\_

\*\*Maximum two nights only 最多只可預訂兩晚

\*\*Last check-in date on 31 October 2021 最後入住日子為 2021 年 10 月 31 日

Special Offer Selected 選擇之精選優惠: \_\_\_\_\_

\*\*Applicable to any overnight offer on hotel website of up to 2 nights with a minimum nett value of HK\$500

適用於酒店網站內任何淨價滿港幣 500 元或以上的過夜住宿計劃 (最多連續兩晚)

\*\*Please provide the printed screen of the selected special offer's booking page for reference

請提供所選優惠之預訂頁面的螢幕截圖作參考

Contact Number 聯絡電話: \_\_\_\_\_

Email Address 電郵地址: \_\_\_\_\_

Cardholder's Name 持卡人姓名: \_\_\_\_\_

Credit Card Number 信用卡號碼: \_\_\_\_\_

Expiry Date 有效日期: \_\_\_\_\_

(For guarantee purpose only 只作保證用途)

### **Terms & Conditions 條款及細則**

Please provide a copy of your machine-printed receipt(s), up to two receipts with a minimum value of HK\$800. Our Reservations Team will inform you whether your booking is successful within 48 hours upon receiving your form and receipt(s). Please visit the HKTB's website for more details.

請提供不少於港幣 800 元 (最多兩張) 之機印收據副本。酒店訂房部將於收到此預訂申請表後的 48 小時內回覆預訂房間成功與否。條款及細則請參閱旅發局網站。